
 
 
 

 

 

 
Referat styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   07/2023 
Dato:   09.08.2023 
Kl:   1730 
Sted:   LogiTrans 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Robert, Mari, Jan Olav, Kristin, Lasse og John Øivind 
Frafall:        Thea og Niklas 
 
 

Sakliste 
 
 
23/71  Godkjenning av protokoll fra styremøte 14.06.23 
  
Vedtak: Godkjent 
 
23/72 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak: 30.08.2023 kl. 17.30, Mari referent 
 
 
23/73 Økonomi  
Utgifter i perioden er buffene. Innkjøpet blir ført på nyoppretta konto i regnskapet. 
Kontoen står på 558.000. Alle sponsoravtalene er inne. 
34 medlemmer har ikke betalt, og de blir fjernet fra Facebookgruppen. Nye medlemmer 
detter inn. CLT-innbetalinger er ikke inne. John Øivind tar dette med laglederne. 
Mallorca 132.000 utgifter.  Inntekter 125.000. Differansen er på transport. Faktura går til 
deltakerne. 
 
Vedtak: Regnskapet er ajour pr. 31.07. 
 
 
23/74 Rittaktivitet 
Lysebotn-Bryne/Sinnes-Bryne langing. Jan Olav organiserer, og purrer på Facebook.  
 
Steinsvikrittet/Hervik Rør rittet. Den to-årige avtalen er signert. Tosk stiller som rittleder. 
Det blir rigget til et eget område for Tosk. Voucher kode til medlemmene med 30% rabatt. 
Transport er ordnet via Roy, med plass til 40 personer. Per nå er det få påmeldte, så vi må se 
om det kan gjennomføres. Lasse sjekker med Roy om transport. Vi setter en grense på 10 
påmeldte for at vi organiserer transport. Thea legger ut påminnelse, med frist tirsdag kveld. 



 
 
 

 

 

Vi må vurdere om vi har folk til å rigge Tosk-området. Hvis det blir ritt, blir det en sosial 
happening på Lervig Local. 
 
Ryfylkerittet: Medlemmene må organisere selv. 
 
 
Vedtak: Tatt til orientering 
 
23/75 TOSKaskabet 2023 
Dato: søndag 17. september 
Svar rittsøknad er positiv. Men vi får skriftlig svar i månedsskiftet. 
Gjennomgang av oppgaver som må følges opp. 
Diverse dokumenter for oppfølging.  
Klubben har budsjettert med 15.000. 
Minimum 5 fra Rynkeby stiller som vakter med løypevaktkurs. 
Arbeidsdokumentet oppdateres, og det legges ved referatet. Niklas og Thea blir oppdatert 
av Lasse. 
 
Vedtak: Arbeidsoppgaver gjennomgått og oppdatert. Settes opp igjen som sak på neste 
styremøte.  
 
23/76 Overgang til Klubbadmin 
Nå skal alt være på plass i Klubbadmin. John Øivind, Niklas og Lasse har tilgang.  
 
Vedtak: Klubbadmin tas i bruk.  
 
23/77 Underslagsforsikring 
Tilbud fra Gjensidige sendt til styret på mail. 
Kostnad på 5500.  
 
Vedtak: Lasse bestiller forsikring hos Gjensidige.  
 
23/78  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak: Tatt til orientering 
 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: Tatt til orientering 
 
23/79  Eventuelt 

a. Reisekomite Mallorca 2024 

https://drive.google.com/drive/folders/1ck_KYpSmKCqJLkqsABIqAi2FHuiS7vYx?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

Tar sikte på siste uke i april, samtidig som Mallorca 312. Robert tar kontakt med Niklas mht. 
reisekomite 2024. 
 
Vedtak: Robert og Niklas lager en grovskisse på opplegg, og legger det fram på neste 
styremøte 30.08. 
 
 

b. Plan neste Webshop/salg flasker og buff 
 
Vedtak: Neste webshop blir fysisk mht. salg av buff og flasker. Alternativt lagersalg. 
Gjennomføres i løpet av september. 
 
 

c. Drakt/sponsor neste 3-årsperiode 
Dagens avtaler gjelder ut 2024. Ønske om at klubbtilhørighet skal være mer synlig på 
draktene.  
 
Vedtak: Ta hensyn til at klubbnavnet må være mer synlig på nye drakter.  
 
  
 

 
 


